
Υποβαθμίζει την περιοχή η κατάργηση στρατοπέδων
n Άγγελος Αγγελίδης   

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ

«Έχουμε σοβαρές επι-
φυλάξεις για το γεγονός 
ότι οι ΟΤΑ θα μπορέσουν 
να διαχειριστούν σημα-
ντικά κονδύλια, άσχετα 
αν διαθέτουν διαχειρι-

στική επάρκεια, όπως ο 
δικός μας δήμος»

«Η κυβέρνηση υπο-
σχέθηκε μέσω τοπικών 

παραγόντων της ότι η 
κατάργηση του ΚΕΝ  
θ’ αντισταθμιστεί με 

την εγκατάσταση άλλων 
στρατιωτικών μονάδων, 

που μάλιστα θα’ ναι 
πολυαριθμότερες»

«Το στρατόπεδο «ΚΑ-
ΜΠΑΝΗ» δεν προσφέ-

ρεται για μετατροπή του 
σε χώρο συγκέντρωσης 

λαθρομεταναστών»

«Ο δήμος πρωτοστατεί σ’ 
εκδηλώσεις διαμαρτυρί-
ας απέναντι σε ρυθμίσεις 
που προωθεί η κεντρική 

εξουσία, όπως ο νέος 
Αναπτυξιακός Νόμος»

«Η ανάπλαση του 
Λόφου Αγίου Γεωργίου 
θα συνεχιστεί με νέες 
παρεμβάσεις, που θα 

τον αναδείξουν ακόμα 
περισσότερο με σεβασμό 

πάντα στο φυσικό του 
περιβάλλον»

«Το Κιλκίς παραμένει 
μια απ’ τις ελάχιστες 
πρωτεύουσες νομών 

χωρίς κολυμβητήριο»

«Η ανέγερση του 
Δικαστικού Μεγάρου 

επαφίεται στην πολιτική 
βούληση της κυβέρνη-

σης»

«Καταβάλλουμε προσπά-
θεια να εξασφαλισθεί 

νέα χρηματοδότηση για 
τις δίδυμες καπναπο-

θήκες»

«Διεκδικούμε την ένταξη 
του στο ΕΣΠΑ για την 

κατασκευή της περιμε-
τρικής οδού»

Σοβαρές επιφυλάξεις για το αν τελικά οι Δήμοι θα μπορέσουν να διαχει-
ριστούν τα σημαντικά κονδύλια του ΕΣΠΑ, το οποίο χαρακτηρίζει <<κο-
ρυφαίο εργαλείο ανάπτυξης>>, διατυπώνει ο δήμαρχος Κιλκίς, Δημήτρης 
Τερζίδης. Υπογραμμίζει ότι ο δήμος του έχει διαχειριστική επάρκεια αλλά 
εκφράζει φόβους ότι η διαχείριση των κονδυλίων θα γίνει με <<κεντρι-
κό>> τρόπο.
Αναφερόμενος στη σταδιακή κατάργηση στρατιωτικών μονάδων στο Κιλ-
κίς, ο δήμαρχος τη χαρακτήρισε <<προσπάθεια υποβάθμισης της περιο-
χής>>. Πιο συγκεκριμένα, σε ότι αφορά το πρώην (πλέον) Κέντρο Εκπαί-
δευσης Νεοσυλλέκτων Καμπάνη, ο κ. Τερζίδης, αφού αναφέρθηκε στις 
σφοδρές και συντονισμένες αντιδράσεις της τοπικής κοινωνίας, είπε πως 
έχει πάρει έστω και την προφορική δέσμευση κυβερνητικών αξιωματού-
χων πως το στρατόπεδο θα ξανανοίξει τις πύλες του, φιλοξενώντας άλλες 
μονάδες. Ο δήμαρχος μετέφερε επίσης τις προφορικές δεσμεύσεις στε-
λεχών της κυβέρνησης πως στο Καμπάνη δεν πρόκειται να λειτουργήσει 
Κέντρο Φύλαξης Λαθρομεταναστών. 
Σε ότι αφορά τα υψηλά ποσοστά ανεργίας που καταγράφονται στην πε-
ριοχή, ο κ. Τερζίδης υπογραμμίζει πως τα περιθώρια παρέμβασης του 
δήμου σε αυτό τον τομέα είναι περιορισμένα. Ωστόσο, η δημοτική αρχή 
πρωτοστάτησε στις εκδηλώσεις διαμαρτυρίας κατά του νέου αναπτυξια-
κού νόμου που εξισώνει τα κριτήρια για την ακριτική περιοχή του Κιλκίς 
με εκείνες της Σίνδου και των Αθηνών. 
Για το Λόφο του Αγίου Γεωργίου, σήμα κατατεθέν της περιοχής, ο κ. Τερ-
ζίδης υποστηρίζει πως η ανάπλαση θα συνεχιστεί με νέες παρεμβάσεις. 
Δεν εμφανίστηκε όμως τόσο αισιόδοξος και για το λεγόμενο <<αθλητικό 
πυρήνα>> της πόλης, καθώς το κολυμβητήριο που είχε ενταχθεί στο πρό-
γραμμα <<ΕΛΛΑΔΑ 2004>> παραμένει σε αρχικό στάδιο! 
Ο Δήμαρχος προτείνει και πάλι το νέο δικαστικό μέγαρο της πόλης να χτι-
στεί στο πρώην στρατόπεδο Καραγιαννοπούλου, άποψη η οποία έχει γίνει 
αποδεκτή από το σύνολο της τοπικής κοινωνίας. Όπως λέει ο δήμαρχος, 
το θέμα <<βάλτωσε>> και πάλι μετά τον τελευταίο κυβερνητικό ανασχη-
ματισμό. 
Σε ότι αφορά τις πολύπαθες <<δίδυμες αποθήκες>> ο κ. Τερζίδης τονίζει 
πως η χρήση τους είναι για πολιτιστικούς σκοπούς και υπενθυμίζει πως 
πριν από πέντε χρόνια το ΥΠΠΟ είχε δεσμεύσει σημαντικό χρηματικό ποσό 
για το έργο, το οποίο στη συνέχεια απεντάχθη. 
Ο δήμος Κιλκίς ολοκλήρωσε τη μελέτη για την περιμετρική οδό της πόλης 
και φιλοδοξεί να το εντάξει στο ΕΣΠΑ και ζητά να ξεκινήσει η διαδικασία 
της μελέτης για την υλοποίηση του Περιφερειακού Σχεδιασμού για ΧΥΤΑ.

n Ποιες είναι οι φιλοδοξίες σας για το ΕΣΠΑ; Τι περιμένει η πόλη και ποι-
ες οι ανάγκες της;
Η φιλοδοξία μας είναι να εντάξουμε στο ΕΣΠΑ όσο το δυνατόν περισσότερα 
έργα, μια κι η ετοιμότητα μας υφίσταται σε υψηλό βαθμό. Εμείς θεωρούμε 
ότι το ΕΣΠΑ, όπως και τρία ΚΠΣ που «έτρεξαν» τα προηγούμενα χρόνια, 
αποτελούν κορυφαία εργαλεία ανάπτυξης για κάθε τοπική κοινωνία.
Ωστόσο, έχουμε σοβαρές επιφυλάξεις για το γεγονός ότι οι ΟΤΑ θα μπο-
ρέσουν να διαχειριστούν σημαντικά κονδύλια, άσχετα αν διαθέτουν διαχει-
ριστική επάρκεια, όπως ο δικός μας δήμος. Αντίθετα, πιστεύουμε ότι γι’ 
άλλη μια φορά η διαχείριση των μεγάλων κονδυλίων για σημαντικά έργα, θα 
υπακούει σε μια συγκεντρωτική λογική.
Παρ’ όλα αυτά, εμείς στοχεύουμε να εντάξουμε στο ΕΣΠΑ έργα υποδομών 
όπως περιμετρικός δρόμος της πόλης του Κιλκίς, οι αναπλάσεις περιοχών 
με περιβαλλοντικό και ιστορικό ενδιαφέρον όπως το «Σαλάτς», ο «Κήπος», 
κ.α. Παράλληλα, θα επιδιώξουμε την υλοποίηση έργων που σχετίζονται με 
τον Πολιτισμό, όπως η ανάπλαση κι αξιοποίηση των κτηρίων των «Δίδυμων 
Καπναποθηκών», της «Αυστροελληνικής» κ.α.
Αυτά ως ένα μικρό δείγμα των δράσεων που σχεδιάζουμε να εντάξουμε στο 
ΕΣΠΑ, καθότι η εξυπηρέτηση των αναγκών του Κιλκίς και των άλλων οικι-
σμών του Δήμου συνεχίζει ν’ αποτελεί πρώτιστη προτεραιότητα της Δημο-
τικής μας Αρχής.

n Η σταδιακή κατάργηση των στρατοπέδων έχει δημιουργήσει αναστά-
τωση στην τοπική αγορά. Πως νομίζετε ότι θα πρέπει να διαχειριστεί η 

κεντρική εξουσία το συγκεκριμένο ζήτημα, καθώς πρόκειται για μια ακρι-
τική περιοχή; 
Το Κέντρο Εκπαίδευσης Νεοσυλλέκτων του Κιλκίς λειτουργεί εδώ και 30 
χρόνια, συμβάλλοντας σημαντικά στην οικονομική, κοινωνική και πολιτιστι-
κή ζωή του Κιλκίς και της ευρύτερης περιοχής. Δυστυχώς η κυβέρνηση 
αποφάσισε πρόσφατα ότι πρέπει να καταργηθεί. Το γεγονός προκάλεσε τις 
σφοδρές αντιδράσεις της τοπικής κοινωνίας, με τον δήμο μας να πρωτο-
στατεί σ’ αυτές, διαβλέποντας ότι εντάσσεται σε μια γενικότερη προσπάθεια 
υποβάθμισης της περιοχής μας.
Μπροστά στο εύρος και στην ένταση των αντιδράσεων, η κυβέρνηση υπο-
σχέθηκε μέσω τοπικών παραγόντων της ότι η κατάργηση του ΚΕΝ θ’ αντι-
σταθμιστεί με την εγκατάσταση άλλων στρατιωτικών μονάδων, που μάλι-
στα θα’ ναι πολυαριθμότερες. Δυστυχώς μέχρι στιγμής έχουμε μείνει στις 
υποσχέσεις και στις διαβεβαιώσεις, παρ’ ότι η απόφαση για κατάργηση του 
ΚΕΝ πάρθηκε απ’ τον περασμένο Φεβρουάριο.

n Υπάρχει πιθανότητα μετατροπής του στρατοπέδου «Καμπάνη» σε χώρο 
φύλαξης λαθρομεταναστών; Πως θα υποδεχθείτε μια τέτοια κίνηση;
Εμείς, απ’ τη πρώτη στιγμή που διαφάνηκε ότι η κυβέρνηση σκέφτεται ν’ 
αντιμετωπίσει το πρόβλημα των λαθρομεταναστών διαχέοντάς το απ’ τα με-
γάλα αστικά κέντρα, και κυρίως απ’ την πρωτεύουσα της χώρας, προς την 
Περιφέρεια, αντιδράσαμε μ’ αποφασιστικότητα. Η περιοχή μας δεν είναι 
δυνατό να γίνει μέρος του προβλήματος, χωρίς μάλιστα να διαφαίνεται η 
οριστική λύση του, με πρωτοβουλίες όπως αυτές που δημοσιοποιήθηκαν.
Το στρατόπεδο «ΚΑΜΠΑΝΗ», όπως και κάθε άλλο στο δήμο μας αλλά και 
στο νομό μας, δεν προσφέρεται για μετατροπή του σε χώρο συγκέντρωσης 
λαθρομεταναστών. Γι’ αυτό, άλλωστε, υπήρξε κι η –προφορική, έστω-κυ-
βερνητική διαβεβαίωση ότι τέτοια περίπτωση αποκλείεται παντελώς. Παρ’ 
όλα αυτά εμείς δεν εφησυχάζουμε, κι είμαστε έτοιμοι μαζί με το σύνολο της 
τοπικής μας κοινωνίας ν’ αντιδράσουμε σε κάθε δυσάρεστη εξέλιξη.
Και προς αποφυγή παρεξηγήσεων δηλώνουμε ότι η αντίδραση μας δεν έχει 
ρατσιστικά ή εθνικιστικά κίνητρα. Το αντίθετο: πιστεύουμε ότι το φαινόμενο 
της μετανάστευσης, νόμιμης ή λαθραίας, θα πρέπει να προσεγγιστεί σε νέα 
βάση, με βασικά κριτήρια τον ανθρωπισμό και την αλληλεγγύη, κι όχι με τη 
λογική της δημιουργίας στρατοπέδων συγκέντρωσης, όπου κι αν επιλεγούν 
να λειτουργήσουν.

n Η ανεργία μαστίζει το νομό, αν και βρίσκεται μία ανάσα από τη Θεσσα-
λονίκη. Ποιες πρωτοβουλίες θεωρείτε ότι πρέπει να αναλάβει η τοπική 
αυτοδιοίκηση για να αντιμετωπιστεί το θέμα;
Δυστυχώς τα περιθώρια αποφασιστικής δράσης της Αυτοδιοίκησης στο 
θέμα περιορισμού της ανεργίας είναι εξαιρετικά περιορισμένα. Ο δήμος 
μας, ωστόσο, παρεμβαίνει σε συνεργασία με άλλους αναπτυξιακούς τοπι-
κούς φορείς προς την κατεύθυνση υποβολής προτάσεων, προκειμένου να 
περιοριστεί το υψηλό, όντως ποσοστό ανεργίας στην περιοχή μας. Κι όταν 
χρειάζεται, πρωτοστατεί σ’ εκδηλώσεις διαμαρτυρίας απέναντι σε ρυθμί-
σεις που προωθεί η κεντρική εξουσία, όπως ο νέος Αναπτυξιακός Νόμος. 
Να σκεφτείτε ότι ο νόμος αυτός εξισώνει τη ΒΙΠΕ Κιλκίς μ’ αυτήν της Σίν-
δου ή με άλλες της Αττικής, όσον αφορά τα κίνητρα εγκατάστασης νέων 
μονάδων.
Αυτό που κάνει ο δήμος μας, ως άμεσα μετρήσιμη πολιτική κατά της ανερ-
γίας, είναι να αξιοποιεί κάθε πρόγραμμα πρόσληψης προσωπικού, που 
κατά καιρούς υλοποιείται, καλύπτοντας έτσι και τις δικές του ανάγκες για 
στελέχωση των διαφόρων υπηρεσιών του.

n Σε ποια φάση βρίσκεται το θέμα της ανάπλασης του λόφου Αγίου Γε-
ωργίου;
Ο Λόφος του Αγ. Γεωργίου είναι ο πνεύμονας και το σήμα κατατεθέν του 
Κιλκίς. Πέρα απ’ τον ναό των αρχών του 19ου αιώνα, εδώ υπάρχει ένα εξαι-
ρετικό αναψυκτήριο, το περίφημο ανοιχτό θέατρο με 3000 θέσεις, και πρό-
σφατα ξεκίνησε τη λειτουργία του ο πρώτος δημοτικός θερινός κινηματο-
γράφος του νομού. Παράλληλα, έχουν γίνει τα τελευταία χρόνια σημαντικές 
παρεμβάσεις ανάπλασης, που έχουν καταστήσει το Λόφο σημείο έλξης για 
όλους τους Κιλκισιώτες.
Η ανάπλαση αυτή θα συνεχιστεί με νέες παρεμβάσεις, που θ’ αναδείξουν 
ακόμα περισσότερο το Λόφο, με σεβασμό πάντα στο φυσικό του περιβάλ-
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λον. Ήδη οι δύο απ’ τις τρεις σχετικές μελέτες είναι έτοιμες και αφορούν 
δρόμους-μονοπάτια και αναδασώσεις. Η πρώτη ανάπλαση του Λόφου 
έγινε απ’ τους πρόσφυγες γονείς και παππούδες μας, κι εμείς οι επίγονοι 
τους έχουμε χρέος να συνεχίσουμε αυτό που μας παρέδωσαν. 

n Υπάρχουν εξελίξεις σχετικά με τον αθλητικό πυρήνα της πόλης;
Μετά την οριστική παράδοση του νέου Κλειστού Γυμναστηρίου, ολοκλη-
ρώνεται το προπονητήριο στο Δημοτικό Στάδιο, καθώς κι η ανακατα-
σκευή των κερκίδων του. Όμως το κορυφαίο έργο αθλητικής υποδομής, 
που είχε ενταχθεί στο πρόγραμμα «ΕΛΛΑΔΑ 2004», παραμένει εν τη 
γεννέσει. Ο λόγος, για το Κολυμβητήριο του Κιλκίς, για το οποίο έγιναν 
οι εκσκαφές και μείναμε σ’ αυτές! Έτσι το Κιλκίς παραμένει μια απ’ τις 
ελάχιστες πρωτεύουσες νομών, χωρίς κολυμβητήριο. 
Για ‘μας πρόκειται για έργο υψίστης σημασίας, που έχει να προσφέρει τα 
μέγιστα στη νεολαία μας. Θεωρούμε εμπαιγμό τη στάση της Πολιτείας 
να μην υλοποιηθεί το έργο με πρόταση τα δήθεν υψηλά λειτουργικά του 
έξοδα! Κι αναρωτιόμαστε με ποια μέτρα και ποια σταθμά κρίνει ότι σε 
πολύ μικρότερους δήμους απ’ αυτόν του Κιλκίς μπορούν να καλύπτονται 
τα έξοδα λειτουργίας ενός κολυμβητηρίου, ενώ σε ‘μας όχι. Απαιτούμε, 
λοιπόν, την άμεση υλοποίηση του εδώ και πολλά χρόνια εξαγγελθέντος 
έργου.

n Η ανέγερση δικαστικού μεγάρου εκκρεμεί για χρόνια. Βλέπετε διέ-
ξοδο;
Τον τρόπο διεξόδου τον έχουμε προτείνει εδώ και πολύ καιρό. Και η πρό-
ταση μας αυτή έχει γίνει πλέον αποδεκτή απ’ το σύνολο της τοπικής κοι-
νωνίας και των εμπλεκόμενων φορέων. Συγκεκριμένα, έχουμε προτείνει 
πρώτοι εμείς την αξιοποίηση έκτασης του πρώην στρατοπέδου «Καραγι-
αννοπούλου», και προς την κατεύθυνση αυτή έχουμε προχωρήσει όλες 
τις απαραίτητες διαδικασίες.
Σήμερα, πλέον, η ανέγερση του Δικαστικού Μεγάρου επαφίεται στην πο-
λιτική βούληση της κυβέρνησης. Κι ενώ μέχρι τον πρόσφατο ανασχημα-
τισμό της υπήρχε η δέσμευση του Υπουργείου Δικαιοσύνης ότι το Μέγαρο 
θα γίνει στην προταθείσα περιοχή, στη συνέχεια το θέμα «βάλτωσε» εκ 
νέου. Εμείς απαιτούμε απ’ τη νέα ηγεσία του Υπουργείου να προχωρήσει 
άμεσα στην υλοποίηση των υπεσχημένων απ’ την προκάτοχο της, έτσι 
ώστε το θέμα που ταλανίζει την τοπική μας κοινωνία εδώ και είκοσι χρό-
νια, επιτέλους να λυθεί.

n Ποιο το μέλλον και η χρήση των «δίδυμων» καπναποθηκών;
Η χρήση των «δίδυμων» καπναποθηκών είναι απόλυτα καθορισμένη από 
το Γενικό Πολεοδομικό Σχέδιο του Κιλκίς. Συγκεκριμένα στο Γ.Π.Σ. ορί-
ζεται ότι τα δύο αυτά κτήρια προορίζονται για Πολιτιστική χρήση.
Ο Δήμος μας πριν από περίπου επτά χρόνια μερίμνησε να εξασφαλίσει τα 
χρήματα του έργου της μετατροπής τους σε πολυχώρο πολιτισμού εντάσ-
σοντας το στον προϋπολογισμό του υπουργείου Πολιτισμού με κονδύλι 
ενός δισεκατομμυρίου δραχμών. Δυστυχώς το 2004 το έργο απεντάχθη 
και μέχρι σήμερα εκκρεμεί λόγω έλλειψης χρηματοδότησης. Καταβάλ-
λουμε προσπάθεια να εξασφαλισθεί νέα χρηματοδότηση για να απο-
κτήσει το Κιλκίς ένα στολίδι του Πολιτισμού που θα συνδέει το χθες με 
το σήμερα και ταυτόχρονα θα εξυπηρετεί τις πολιτιστικές ανάγκες των 
συνδημοτών μας.

n Σε ποια φάση βρίσκεται η ολοκλήρωση της περιμετρικής οδού Κιλ-
κίς;
Ο Δήμος Κιλκίς ολοκλήρωσε την μελέτη του έργου, η χρησιμότητα του 
οποίου είναι πολύ μεγάλη. 
Βρισκόμαστε στη διαδικασία να ορίσουμε δικαστικά την τιμή μονάδος 
των ακινήτων, αφού πρώτα ενημερώσαμε τους ενδιαφερόμενους. Διεκ-
δικούμε την ένταξη του στο ΕΣΠΑ για την κατασκευή της περιμετρικής 
οδού.

n Υπάρχουν σκέψεις για έναρξη διαλόγου για νέο ΧΥΤΑ;
Σύμφωνα με τον Περιφερειακό Σχεδιασμό προβλέπεται ενιαία αντιμετώ-
πιση του νομού μας με ένα ΧΥΤΑ. Θα πρέπει να ξεκινήσει η διαδικασία 
της μελέτης για την υλοποίηση του Περιφερειακού Σχεδιασμού. n

15 OKTΩBPIOY 2009

ΕΛΛΗΝΙΔΑ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ 
ΣΤΟ ΕΝSΑ PARIS

Μόνιμη καθηγήτρια στην έδρα Ιστορίας Αρχιτεκτονικής και Πόλης του 19ου-
20ού αιώνα στην Ανώτατη Εθνική Σχολή Αρχιτεκτονικής των Παρισίων (ΕΝSΑ 
Paris- Val de Seine) εξελέγη –κατόπιν εθνικού διαγωνισμού- η Ελληνίδα μη-
χανικός Μαριλένα Κουρνιάτη. 
Η κα Κουρνιάτη είναι διπλωματούχος αρχιτέκτων του ΑΠΘ (1990) με διδακτορικές 
σπουδές στην Σχολή Ανωτάτων Σπουδών των Κοινωνικών Επιστημών ΕΗΕSS. Τη 
συγχαίρουμε για την επιτυχία της και της ευχόμαστε κι άλλες επιτυχίες.n

Ν. Σωτηρίου, συνταξιούχος Η/Μ Μηχανικός

(πηγή φωτό: Δήμος Κιλκίς)

Την ευκαιρία να δείξουν τη δουλειά τους σε ειδικούς της φωτογραφίας από 
όλον τον κόσμο, αλλά και να συνομιλήσουν μαζί τους, θα έχουν όσοι φωτο-
γράφοι –ερασιτέχνες ή μη- στείλουν τις «εικόνες» τους στο Μουσείο Φωτο-
γραφίας Θεσσαλονίκης μέχρι τις 30 Δεκεμβρίου. 
Τη δυνατότητα αυτή θα την έχουν στο πλαίσιο της Photobiennale 2010 /21η 
Φωτογραφική Συνάντηση, που διοργανώνεται από το Μουσείο Φωτογραφίας 
Θεσσαλονίκης τον Απρίλιο-Μάιο. 
Η εν λόγω έκθεση έχει ως κεντρικό θέμα της τον «Τόπο» και αποτελεί το 
δεύτερο μέρος της τριλογίας που ξεκίνησε πέρυσι: το 2008 το κεντρικό θέμα 
της PhotoBiennale ήταν ο «Χρόνος», ενώ το 2012 θα είναι ο «Λόγος».
Η διοργάνωση του 2010 θα περιλαμβάνει εκθέσεις σε όλη την πόλη και 
ενδιαφέρουσες δράσεις: portfolio reviews, βραβεία, διαλέξεις, ημερίδες, 
εργαστήρια, masterclasses. Επίσης, πολλές παράλληλες εκδηλώσεις. 
Όσοι ενδιαφέρονται να δείξουν τη δουλειά τους μπορούν να στείλουν το υλικό 
(portfolio, φωτογραφικές εκτυπώσεις, CD στην ταχυδρομική διεύθυνση: 
Μουσείο Φωτογραφίας Θεσσαλονίκης (για τη Photobiennale 2010)
Αποθήκη Α’, Λιμάνι Θεσσαλονίκης 
c/o Ταχυδρομείο Θεσ/νίκης 23 // 54015 Θεσ/νίκη
ή στο e-mail: info@photobiennale.gr / www.photobiennale.gr  n

ΟΙ ΔΙΚΕΣ ΣΑΣ ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΕΣ 
ΣΤΗ PHOTOBIENNALE

ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ ΓΙΑ ΤΡΙΑΝΤΑ  
ΜΕΤΑΠΤΥΧΙΑΚΟΥΣ ΦΟΙΤΗΤΕΣ 
Mέχρι 30 Οκτωβρίου 2009

Το Τμήμα Πολιτικών Μηχανικών αποφάσισε την προκήρυξη για εισαγωγή στο 
Πρόγραμμα Μεταπτυχιακών Σπουδών που οδηγεί στη λήψη διδακτορικού δι-
πλώματος (Π.M.Σ.-Δ.Δ.), τριάντα (30)  Μεταπτυχιακών Φοιτητών,  στους τέσ-
σερις Τομείς του Τμήματος:
1. Τομέας Επιστήμης και Τεχνολογίας των Κατασκευών
2. Τομέας Υδραυλικής και Τεχνικής Περιβάλλοντος
3. Τομέας Γεωτεχνικής Μηχανικής
4. Τομέας  Μεταφορών, Συγκοινωνιακής Υποδομής, Διαχείρισης Έργων και 
Ανάπτυξης.
Στο Π.M.Σ.-Δ.Δ. μπορούν να εισαχθούν  κάτοχοι μεταπτυχιακού διπλώματος 
ειδίκευσης. Μετά από αιτιολογημένη απόφαση της Γ.Σ.Ε.Σ. μπορεί να γίνουν 
δεκτοί και υποψήφιοι οι οποίοι δεν είναι κάτοχοι Μ.Δ.Ε., εφόσον είναι από-
φοιτοι τμημάτων ή σχολών πενταετούς διάρκειας σπουδών, οι οποίοι έχουν 
διακριθεί στις σπουδές τους στο αντικείμενο της προκηρυχθείσας θέσης.  
Καλούνται οι ενδιαφερόμενοι να υποβάλουν στη Γραμματεία του Τμήματος Πο-
λιτικών Μηχανικών  την υποψηφιότητά τους  μέχρι και τις 30 Οκτωβρίου 2009.
Όλοι οι υποψήφιοι θα κληθούν σε προφορική συνέντευξη ενώπιον της αρμό-
διας Επιτροπής.
Για περισσότερες πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται 
στη Γραμματεία του  Τμήματος  (Τηλέφωνο 2310-995698). n


